
Protokół Nr LIII/2023 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 29 sierpnia 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 14,00 – 15,45 

 

Ad.  1. 

Dnia 29 sierpnia 2023r. odbyło się LIII-e w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Zastępca Wójta Gminy Łączna p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Joanna Kopytek 

- Zastępca Skarbnika Gminy Łączna p. Elwira Sidorczuk 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- p.o. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Bożena Tuśnio 

- sołtysi gminy, pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 13 radnych, co 

stanowiło 87 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecne radne: Krawczyńska Bogusława, Piwowar Bernarda – usprawiedliwione. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radnego Tadeusza Ledwójcika, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad.  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) dotycząca zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu               

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji dla niepublicznych                  

i publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na 
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terenie Gminy Łączna przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego 

b) określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Łączna, które będą brane pod uwagę na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów                

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

c) wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości nr ew. 213/1 w obrębie geodezyjnym 

Czerwona Górka na czas nieoznaczony 

d) dotycząca zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łączna w roku 

2023” 

e) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Łączna 

f) rozpatrzenia petycji Rady Rodziców oraz pracujących rodziców dzieci uczęszczających do 

przedszkola w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej 

g) ustalenia wysokości dopłat do cen taryfowych dostarczonej wody i odprowadzanych 

ścieków do kanalizacji na terenie Gminy Łączna 

h) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Łączna instrumentem płatniczym 

i) zaciągnięcia kredytu  

j) zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok 

k) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2023-2032 

10. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia: 

a) 22 czerwca 2023r. 

b) 20 lipca 2023r. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 22 czerwca 2023r. do dnia 29 sierpnia 2023r. przedstawił                          

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

23 czerwca – w uroczystym zakończeniu roku szkolnego i wręczeniu stypendiów w szkołach 

w Łącznej, Goździe i w Zaleziance, 

27 czerwca – w Walnym Zebraniu członków ZGGŚ w Bielinach, 

28 czerwca – w spotkaniu z rodzicami przedszkolaków w szkole w Łącznej, 

29 czerwca – w spotkaniu z Z-cą Dyr. Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli ŚUW                          

w Kielcach w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody i możliwości porozumienia się 

ze Stowarzyszeniem w sprawie dalszego prowadzenia Szkoły w Zaleziance, 

2 lipca  –  w rocznicowych obchodach przed mogiłą w Klonowie,   

5 lipca  –  w spotkaniu z Prezesem Stowarzyszenia Rozwoju Społecznego Zalezianka                            

w sprawie dalszego prowadzenia szkoły przez Stowarzyszenie, 

11 lipca  – w połączonym posiedzeniu komisji Rady, z urbanistą i mieszkańcami Występy,  

12 lipca  – w spotkaniu z mieszkańcami Występy w sprawie strzelnicy, 

13 lipca  – w spotkaniu z delegacją rodziców uczniów klasy II Szkoły w Łącznej w sprawie 

możliwości podziału klasy na dwa oddziały,   

18 lipca  – w spotkaniu z Prezesem firmy Ekoindustry i jego adwokatem w sprawie 

niedokończonej modernizacji oczyszczalni ścieków w Kamionkach,    
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20 lipca  – w spotkaniu z Zarządem Stowarzyszenia z Zalezianki, w posiedzeniu 

nadzwyczajnym Rady Gminy Łączna,  

24 lipca  – w spotkaniu ze Starostą Skarżyskim w sprawie inwestycji budowy chodnika                     

i oświetlenia przy drodze powiatowej do Zagórza,  

25 lipca  – w spotkaniu z biegłym sądowym i przedstawicielami firmy Sanitex wykonującej 

kanalizację w Łącznej i w Goździe,    

28 lipca  – w podpisaniu umowy z firmą Ekoenergia z Kielc na wykonanie fotowoltaiki                

i montażu pomp ciepła, modernizacji ogrzewania w Zespole Szkolno-Przedszkolnym                         

w Łącznej,   

1 sierpnia – w spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji w sprawie strzelnicy,   

9 sierpnia  – w uroczystym podpisaniu umowy na modernizację ujęć wody w Klonowie                  

i w Zaleziance z udziałem posła na Sejm RP p. Krzysztofem Lipcem, 

22 sierpnia – w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Stowarzyszenia i służbami 

Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty w sprawie dalszego prowadzenia Szkoły w Zaleziance, 

24 sierpnia  – w spotkaniu z Przedstawicielami Zarządu Stowarzyszenia w sprawie podpisania 

porozumienia w sprawie dalszego prowadzenia szkoły w Zaleziance przez Stowarzyszenie od 

dnia 1 września br. Ostatecznie do podpisania porozumienia nie doszło. Aktualnie Gmina 

przygotowuje Szkołę do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, 

27 sierpnia  – w festynie „Na zakończenie lata” zorganizowanym w Podłaziu przez radnego                   

i sołtysa Sławomira Litwińskiego. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy na 2023r., 

- w sprawie ustalenia terminów i zasad organizacji wakacyjnego dyżuru dla publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Łączna  w roku szkolnym 2022/2023, 

- w sprawie przeniesienia wydatków budżetu Gminy Łączna na 2023r., 

- w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, ustalenia zasad jej pracy oraz 

wynagrodzenia, 

- w sprawie ustalenia dnia wolnego od pracy w Urzędzie Gminy Łączna. 

 

Fundusz Sprawiedliwości 

Gmina Łączna realizuje zadanie w ramach Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy 

Postpenitencjarnej - Funduszu Sprawiedliwości  w zakresie Przeciwdziałania przyczynom 

przestępczości dla jednostek sektora finansów publicznych na rok 2023r. o łącznej wartości 

10 000,00 zł. Przed złożeniem wniosku o dofinansowanie zawarto porozumienia z KGW                    

w Zaleziance i KGW ZAGÓRZANKI z Zagórza, w którym określone zostało 

zapotrzebowanie Kół w zakresie zakupu sprzętu i wyposażenia oraz wydarzenia dotyczące 

przeciwdziałania przyczynom przestępczości, które KGW zobowiązały się przeprowadzić.  

Na zakupy dla każdego z kół przeznaczona została kwota 5000,00 zł. Sprzęt i wyposażenie 

dla KGW Koło Gospodyń ZAGÓRZANKI został przekazany w dniu 18.08.2023r., a w dniu 

24.08.2023r. KGW zorganizowało spotkanie pod hasłem „Przeciwdziałanie przyczynom 

przestępczości” w Gminnej Bibliotece Publicznej w Łącznej. 

Program nacechowany jest chęcią tworzenia takiej atmosfery czy działania, które będzie 

przeciwdziałać przede wszystkim przyczynom powstawania przestępczości. Było wielu 

prelegentów począwszy od przedstawiciela Policji, Państwowej Straży Pożarnej ale też 

psychologów. Prelekcje były pouczające, skierowane od strony praktycznej do osób, które 

mogą być narażone na różnego rodzaju przestępstwa.  
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Zakupiony sprzęt, wyposażenie oraz produkty spożywcze i naczynia jednorazowe dla KGW 

w Zaleziance zostaną przekazane w dniu 30.08.2023r., natomiast koło zadeklarowało 

zorganizowanie festynu również o tematyce przeciwdziałania przyczynom przestępczości              

w dniu 09.09.2023r. na placu przed budynkiem Szkoły Podstawowej w Zaleziance. 

Zakończenie realizacji zadania oraz rozliczenie do 30.09.2023r. 

 

Fundusz rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

W dniu 30.06.2023r. Gmina Łączna podpisała z Wojewodą Świętokrzyskim Umowę                         

w sprawie udzielenia dopłaty z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej dla linii Kamionki – Kamionki (przez Podzagnańszcze, Zagórze, 

Zaskale). Zawarto umowę o świadczenie usługi w zakresie transportu zbiorowego na tej linii 

z firmą DARJAN na okres od 01.07.2023r. do 31.12.2023r. 

 

Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg 

W ramach naboru wniosków o dofinansowanie w dniu 19.07.2023r. złożono dwa wnioski: 

1) Remont drogi gminnej na działce nr 393/10 obręb Czerwona Górka w msc. Kamionki 

Wartość całkowita: 520 437,60 zł. Kwota wnioskowanych środków: 364 306,00 zł (70%) 

Deklarowana kwota udziału własnego: 156 131,60 zł (30%) 

2) Remont drogi wewnętrznej na działce nr 187/2 w msc. Gózd 

Wartość całkowita: 101 438,10 zł. Kwota wnioskowanych środków: 71 006,00 zł (70%) 

Kwota udziału własnego: 30 432,10 zł (30%) 

 

Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego na lata 2021-2027 

W dniu 03.08.2023r. złożono wniosek pn. „Zwiększenie gotowości operacyjnej Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Łącznej poprzez zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego oraz 

sprzętu i wyposażenia” w ramach działania 2.5 Gospodarowanie zasobami wody                                 

i przeciwdziałanie klęskom żywiołowym Typ projektu: Rozwój potencjału służb publicznych 

(doposażenie służb ratowniczych) w ramach Funduszy Europejskich dla Świętokrzyskiego na 

lata 2021-2027 dla naboru FESW.02.05-IZ.00-002/23. 

Wartość całkowita: 1 582 946,27 zł. Kwota wnioskowanych środków: 1 345 504,34 zł (85%) 

Kwota udziału własnego: 237 441,93 zł (15%). 

Wczoraj sprawa była omawiana, radni zapoznali się z pismem skierowanym do Wysokiej 

Rady przez naszych ochotników, dyskutowaliśmy, wszyscy uznają że jeśli te środki zostaną 

przez gminę pozyskane zwiększy się efektywność działania naszych ochotników. Zależy mi 

na tym, ponieważ tego typu samochód na wyposażeniu straży spowodowałby że kwestie 

sprzętowe mielibyśmy załatwione na co najmniej 15 lat.  

 

Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja ósma 

Gmina Łączna złożyła w dniu 11.08.2023r. następujące wnioski: 

1) Poprawa bezpieczeństwa na drogach gminnych - ETAP I 

Wartość całkowita: 2.100.000,00 zł. Kwota wnioskowanych środków: 1.995.000,00 zł (95%) 

Deklarowana kwota udziału własnego: 105.000,00 zł (5%). 

2) Budowa drogi dojazdowej do zbiornika wodnego Jaśle 

Wartość całkowita: 7.000.000,00 zł. Kwota wnioskowanych środków: 6.650.000,00 zł (95%) 

Deklarowana kwota udziału własnego: 350.000,00 zł (5%). W tej chwili mamy na ukończeniu 

projekt, który łączy drogę powiatową z Zalezianki w kierunku zbiornika Jaśle. Projekt 

obejmuje kompleksowo wykonanie drogi w normatywie 5,5 m szerokości z chodnikami, 

ścieżką rowerową wjazdami na posesję wodociągiem oświetleniem. Długość odcinka ok. 900 

mb. Przypomnę, że ponieważ właściciele nieruchomości przyległej do projektowanej drogi 
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nie wszyscy mogli złożyć deklarację przekazania gruntów w związku z czym będziemy tą 

inwestycję realizować w oparciu o specustawę. 

3) Uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Łączna - ETAP II 

Wartość całkowita: 15.700.000,00 zł. Kwota wnioskowanych środków: 14.915.000,00 zł 

(95%). Deklarowana kwota udziału własnego: 785.000,00 zł (5%). Pod tym zadaniem kryje 

się wybudowanie kanalizacji sanitarnej w zachodniej części gminy Łączna od trasy S7, 

wszystkie miejscowości, które po tej stronie leżą. Część tych miejscowości objęta jest 

zmienionym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gdzie dopuszczona jest 

zabudowa jednorodzinna i zależy nam na tym aby cały ten teren uzbroić. 

 

Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja ósma 

Inwestycje zgłoszone do realizacji w ramach wniosków złożonych przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich: 

1) Zagospodarowanie terenu wokół świetlicy środowiskowej w Klonowie – 180 000,00 zł 

2) Budowa instalacji elektroenergetycznej z wykorzystaniem źródeł alternatywnych                          

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej - etap. II – 700 000,00 zł. Na Zespole Szkolno-

Przedszkolnym zostanie wybudowana mała farma fotowoltaiczna, ona nie pokrywa w całości 

potrzeb energetycznych pomp ciepła, które mają być zamontowane w szkole w konsekwencji 

tej obecnej realizacji pojawiał się projekt który jest ujęty w ramach wniosku składanego przez 

ZGGŚ. 

3) Zagospodarowanie zbiornika wodnego Jaśle ETAP II – 1 700 000,00 zł, mamy po 

przetargu podpisaniu umowy na etap I zagospodarowania jeśli otrzymamy środki to będzie 

realizowany II etap zamknęlibyśmy tym samym całość zagospodarowania terenu wokół 

zbiornika Jaśle. 

 

Rządowy Program Odbudowy Zabytków – edycja pierwsza 

Gmina Łączna w dniu 27.07.2023r. otrzymała Promesę wstępną na realizację inwestycji pn. 

Remont wieżyczek na Kościele Parafialnym w Łącznej. 

Wartość całkowita: 300.000,00 zł. Kwota wnioskowanych środków: 294.000,00 zł (98%). 

Deklarowana kwota udziału własnego: 6.000,00 zł (2%). 

 

Rządowy Program Odbudowy Zabytków – edycja druga 

Gmina Łączna w dniu 11.08.2023r. złożyła wniosek na realizację inwestycji pn. Wymiana 

pokrycia dachowego na kościele pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej. 

Wartość całkowita: 1.500.000,00 zł. Kwota wnioskowanych środków: 1.470.000,00 zł (98%). 

Deklarowana kwota udziału własnego: 30.000,00 zł (2%). 

 

W okresie sprawozdawczym wystawiono 29 tytułów wykonawczych z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na kwotę 19.907,97 zł za rok 2022. 

Wykonano windykację miękką (telefoniczną) w celu ściągnięcia należności. 

Kilka gospodarstw objęto kontrolą legalności odprowadzania nieczystości ciekłych ze 

zbiorników bezodpływowych. 

Wystawiano wezwania do złożenia deklaracji w sprawie wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wezwania w sprawie różnic między osobami zameldowanymi                  

a wskazanymi w deklaracji. 

 

W dniu 07.08.2023 r. minął termin składania ofert na zadanie „Budowa punktu selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych dla gminy Łączna” zamawiający Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich otrzymał 2 oferty: 

 



6 
 

 
 

Kwota przygotowana na tą inwestycję to była kwota 1 900 tys. zł. resztę dołoży gmina                   

w ramach realizacji tego projektu. 

 

Z ostatnich wniosków: 

W dniu 4 sierpnia br. został podpisany akt notarialny z nabywcą, który złożył ofertę na 

działkę nr 7 położoną w Czerwonej Górce. Nieruchomość została zbyta za kwotę 13 019,93 

zł. W najbliższym czasie zostaną ponownie podane do przetargu działki: o nr 6 położoną                  

w Czerwonej Górce oraz 370 położona w Jęgrznej. 

Urbanista przygotowuje projekt zmiany MPZP dla Występy dotyczącej utworzenia przejazdu 

do cmentarza. Termin ukończenia projektu ustalił urbanista na koniec września br. 

W dniu 25.08.2023r. zakończono budowę nowego placu zabaw przy Szkole w Goździe                      

- koszt zamontowanych urządzeń: 81 260,20 zł. 

Wykonano wiatę przystankową w miejscowości Gózd, w najbliższym czasie zostanie jeszcze 

zamontowany nowy kosz na śmieci, wyremontowano także plac zabaw w msc. Kamionki. 

W okresie wakacyjnym koszono pobocza oraz rowy w msc. Gózd - do szkoły, Klonów, msc. 

Łączna, drogę tzw. Galerówka, Zagórze Ostrów, ul. Osiedlową, plac zabaw w msc. 

Kamionki, Jaśle-Osieczno, chodnik wzdłuż drogi powiatowej w Podzagnańszcze, drogę przy 

cmentarzu w Kamionkach. Aktualnie trwają prace polegające na koszeniu poboczy przy 

drogach gminnych a także udrożnieniu rowów oraz ścince poboczy przy Starodrożu S7 oraz 

Stara Występa. Uzupełniono kruszywem drogę: Podłazie – Wiącka. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – 

poinformował, w okresie między sesjami komisja nie zebrała się. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Marta Siewierska – poinformowała, w okresie 

między sesjami nie odbyło się posiedzenie Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował,    

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 27.06.2023r. rozpatrywała 

petycję Rady Rodziców oraz pracujących rodziców dzieci uczęszczających do przedszkola              

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej dotyczącej zapewnienia opieki przedszkolnej 

dla dzieci w okresie wakacji w ww. placówce. Komisja po rozpatrzeniu petycji podjęła 

wniosek w formie uchwały Nr 2/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 27 czerwca 

2023r. uznając petycję za bezzasadną. Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została 

przekazana Przewodniczącej Rady Gminy celem zajęcia stanowiska przez Radę Gminy na 

sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta – poinformował, w okresie między 

sesjami nie odbyło się żadne posiedzenie. 
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Ad. 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między 

sesjami: 

1/ 26.06.2023r. Wojewoda Świętokrzyski, zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr L/292/2023 Rady Gminy 

Łączna z dnia 30 maja 2023r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łączna w roku 2023. 

Dziś podejmujemy uchwałę z naniesionymi poprawkami. 

2/ 11.07.2023r. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Kielcach, doręczenie odpisu wyroku            

z uzasadnieniem w sprawie ze skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach w przedmiocie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

Uchwała z 2012r. traci moc z chwilą podjęcia uchwały na dzisiejszej sesji. 

3/ 13.07.2023r. Wojewoda Świętokrzyski, informacja w zakresie uchwalania gminnego 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy.  

4/ 26.07.2023r. Wójt Gminy Łączna do Przewodniczącej Rady, pismo z prośbą o przesłanie 

do RIO w Kielcach pisma wyjaśniającego wskazującego złożenie na najbliższym posiedzeniu 

Rady Gminy poprawek do podjętej uchwały Nr LII/305/2023 z dnia 20 lipca 2023r.                            

w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2023r. Takie pismo wyjaśniające wysłałam, że 

dzisiaj na sesji błędy będą poprawione, naniesione poprawki są w uchwale budżetowej.  

5/ 26.07.2023r. OSP Łączna pismo w sprawie możliwości wnioskowania o zakup nowego 

ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla lokalnej jednostki.  

Pismo było omawiane na wczorajszej komisji. 

6/ 07.08.2023r. Mieszkaniec gminy, pismo z prośbą o dokonanie zmiany w mpzp gminy 

Łączna dla działki o nr. ew. 5/4 w miejscowości Gózd z przeznaczeniem na cele zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej.  

Pismo omawialiśmy wczoraj w obecności zainteresowanych mieszkańców. 

7/ 10.08.2023r. Mieszkanka gminy, prośba o wydzierżawienie na czas nieokreślony części 

nieruchomości oznaczonej numerem ew. 214/1 położonej w obrębie geodezyjnym Czerwona 

Górka z przeznaczeniem pod działalność handlową kwiaciarnia od dnia 01.10.2023r.  

Pismo było omawiane wczoraj na komisji i uchwała jest przygotowana w porządku obrad. 

Wszystkie pisma są do wglądu w Radzie Gminy. 

Radny Piwowarczyk – zapytał, ile pieniędzy podatnika zostało zmarnowanych na zabawę               

w wojnę ze Stowarzyszeniem zarządzającym szkołą w Zaleziance. Drugie pytanie dotyczy 

kredytu, który gmina chce zaciągnąć, a właściwie chwilówki sądząc po odsetkach. Czy gmina 

orientowała się czy nie może pozyskać kapitału w inny sposób, np. przez obligacje 

komunalne. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odpowiedział na pierwsze pytanie radnego 

Piwowarczyka, oprócz kosztów obsługi prawnej, nawet nie wiem czy były one do tej pory 

uregulowane, to jest kwota ok. 6 tys. zł. Pozostałe sprawy w kontekście przekazania, 

prowadzenia i szkoły Zalezianka praktycznie były realizowane w ramach mojego zakresu 

czynności.  

Radny Piwowarczyk – zauważył, były jeszcze audyty. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odpowiedział, audyty nie były spowodowane 

koniecznością czy historią zw. z przekazaniem prowadzenia, gmina powinna audyty 

sporządzać, kontrole rozliczenia dotacji, co roku praktycznie. My tej kontroli nie robiliśmy od 

2016 roku. Audyt za 2021r. przeprowadziliśmy w roku 2022r. Po wynikach tej kontroli 

przeprowadziliśmy audyt za rok 2022. Koszty pierwszej kontroli to bodajże 3 500 zł, druga za 
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2022r. - 4 500 zł. Innych kosztów w tym momencie nie było, wszystkie zadania były 

realizowane w ramach mojego zakresu czynności. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – poinformowała, kredyt planujemy w wysokości 

2 500 000 zł, nie orientowaliśmy się co do obligacji. Wydaje mi się, że w naszym przypadku 

kredyt jest wygodniejszy do zaciągnięcia dlatego, że nie wiemy czy weźmiemy aż 2 500 000 

zł, bo możemy wziąć tylko 1 mln zł, jedną transzę na zapłatę inwestycji, którą wykonamy. 

Może to być grudzień, listopad, a może w ogóle nie zaciągniemy, bo płatności będą 

realizowane w styczniu i otrzymamy środki zewnętrzne, dlatego kredyt, a nie obligacje. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, rozszerzę odpowiedź Pani Skarbnik, ten 

kredyt został pomyślany w ten sposób żeby móc zrealizować inwestycję drogi do Krzyżki             

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Ten program zawsze był tak zbudowany, że 

najpierw gmina realizuje i płaci, a potem dostaje zwrot środków po rozliczeniu całości 

inwestycji. Może się okazać, że jesteśmy w stanie zrealizować to w krótkim okresie czasu                

i ten kredyt nie będzie potrzebny w wysokości 2 500 000 zł, tylko np. 1 mln zł i może dot. 

tylko paru miesięcy, ponieważ po zwrocie natychmiast przelewamy z powrotem na konto 

bankowe. Komunalizacja i wypuszczenie obligacji komunalnych wiąże się z faktem 

posiadania odpowiedniej infrastruktury. My taką infrastrukturę posiadamy ale ona ma kilka 

mankamentów, które na chwilę obecną nie dają nam możliwości wypuszczenia tego typu 

obligacji. Nie znaczy to wcale, że nie skorzystamy z tej formy w przyszłości. 

Radny Litwiński – poinformował, środki z PROW od Pana Marszałka zostały zatwierdzone, 

jutro będzie prolongata przesłana do Urzędu Gminy. 

Radny Januchta – zapytał o naprawę drogi powiatowej w kierunku Zaskala. 

Wójty Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, odbyłem spotkanie z członkiem Zarządu 

Powiatu Skarżyskiego oraz Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, rozmowa dot. dwóch 

kwestii: drogi do Zaskala i inwestycji budowy ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi 

powiatowej do Zagórza. W temacie drogi do Zaskala, Zarząd Powiatu posiada środki na tą 

inwestycję już przyznane, faktem jest że one nie pokrywają w 100 % tego co się znalazło                 

w kosztorysie. Decyzją Państwa gmina ma wpisane w tej inwestycji swój udział w wysokości 

300 tys. zł. Ogółem kwota, którą posiada na chwilę obecną powiat skarżyski na 

wyremontowanie tej drogi to ok. 1,5 mln zł. Jutro jestem umówiony z Dyrektorem Zarządu 

Dróg Powiatowych i Członkiem Zarządu Powiatu Skarżyskiego aby zgodnie                                     

z przygotowanym projektem i pozwoleniem ustalić zakres, jaki odcinek będzie remontowany. 

Ale już dziś mogę powiedzieć, że przedmiotem starań Powiatu jest to aby pozyskać jeszcze 

dodatkowe środki, ponieważ nie cały odcinek jest objęty zakresem remontu. Będziemy starali 

się wspólnie z powiatem żeby z Urzędu Marszałkowskiego od Marszałka pozyskać środki, 

które wcześniej były przesunięte na Suchedniów, a konkretnie dot. tego że Urząd 

Marszałkowski przebudowuje drogę wojewódzką ze Wzdołu w kierunku Bodzentyna. Cały 

ruch poszedł przez drogę powiatową Zaskale, co spowodowało dewastację tego odcinka. 

Starosta i Członkowie Zarządu stali na stanowisku, że te pieniądze powinny być przekazane 

na inwestycję w Łącznej. Jaką kwotę Marszałek da na tą inwestycję na dzień dzisiejszy nie 

wiemy ale wiemy że takie środki są prawdopodobne do otrzymania. Jeśli tak, wtedy zakres 

będzie rozszerzony w taki sposób aby nie zostawiać żadnego elementu drogi nie zrobionego. 

Jest to odcinek drogi, który łączy z drogą S7, z węzłem Zalezianka. Starostwo Powiatowe 

chciałoby do tej inwestycji, która jest aktualnie realizowana przy wiadukcie, tj. skrzyżowania, 

dorzucić odcinek 100 m przed szkołą w Łącznej. Czy uda się to zrobić, myślę że to możliwe 

pod warunkiem, że znajdziemy wspólnie środki, i powiat i gmina. Zakres, który był objęty 

projektem to jest zakres, który jest obecnie realizowany.   

Radny Januchta – zapytał, 1 200 000 zł powiat, 300 000 zł gmina. Jakiej kwoty brakuje do 

całkowitego kosztu. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, remont drogi do Zaskala z Polskiego 

Ładu i droga do Zagórza to odrębna sprawa. Polski Ład i Fundusz dróg samorządowych to 

inne fundusze, z funduszu remontowego Powiat otrzymał 1 200 000 zł. Ja usłyszałem kwotę 

2 400 000 zł, więc jeśli mamy 1,5 mln zł to brakuje 900 000 zł. 

Radny Wisowaty – zauważył, czyli Powiat nie dokłada w tym momencie nic. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, na chwilę obecną Powiat dysponuje 

środkami z Funduszu remontowego i naszymi. Powiat na chwilę obecną nie ma wpisanych 

środków własnych na tą inwestycję. 

Radny Nyga – zabrał głos w kilku sprawach: 

1/ zapytał czy droga Galerówka będzie remontowana, droga sypie się coraz bardziej, potem 

będzie trzeba większe koszty włożyć niż teraz. Warto by założyć światło wzdłuż tej drogi. 

Proszę o konkretną odpowiedź, upominam się o drogę ponad 4 lata i nic. 

2/ zgłosił zwisające gałęzie na drodze od Jęgrznej do szkoły w Goździe  

3/ zauważył, była mowa że koło wiaty przed Urzędem Gminy i nad zalewem mają być 

zamontowane toi toi, nie są zmontowane. Sąsiad gminy non stop słyszy krzyki, picie 

alkoholu, zabrudzenie terenu obok gminy, czyli jego prywatnego. Kończą się wakacje, co              

w tej kwestii Wójt zrobi. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował w temacie remontu Galerówki, 

wniosek został złożony niestety dofinansowania na to zadanie nie otrzymaliśmy. W kolejnych 

edycjach będziemy również składać na remont tej drogi. Na tą chwilę złożone są dwa wnioski 

z innego funduszu na drogę tzw. osiedlową i w Goździe naprzeciwko szkoły. Co do planów 

przyszłościowych wszystko zależy od ogłaszanych konkursów. Jeżeli będą ogłaszane 

konkursy, z których będziemy mogli złożyć na remonty, przebudowy dróg lokalnych to 

będziemy tego dokonywać. Wycinkę gałęzi będziemy realizować. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos w sprawie toi toi, tak, takie ustalenia były, 

z tym że mamy już końcówkę sierpnia. Sądzę, że od wakacji w nowym roku pojawią się dwie 

toi toi. Plac przy Urzędzie Gminy nie jest obiektem, który przynosiłby gminie wstyd. Nawet 

jeśli młodzi mieszkańcy korzystają z wiaty i zostawiają po sobie różne rzeczy to staramy się 

to sprzątać. I ten plac i wiata codziennie jest sprzątany. Jeśli chodzi o głośnie zachowanie się 

osób przebywających pod wiatą, sądzę że to wszystko odbywa się do godz. 22,00.                          

Ja podpisałem tylko dwie zgody na dwie imprezy i każda z nich kończyła się o godz. 22,00 

nie 24,00. Należy przyjrzeć się najpierw własnemu podwórku dopiero później dokonywać 

ocen, że ktoś ma niezadbany teren. Wiata, która tutaj stoi to obiekt, który dla wielu 

przyjeżdżających do Gminy Łączna gości jest obiektem niezwykłym, jej charakter                                 

i wykonanie świadczy o tym, że gmina bardzo dobrze wybrała obiekt, który w tym miejscu 

świetnie się wpisuje. Wiata była wybudowana z pieniędzy unijnych i ma służyć 

mieszkańcom. Dlatego nie zabraniamy i staramy się ją wykorzystywać. Dyrektor Biblioteki 

również organizuje pod tą wiatą spotkania i imprezy i są one przyjmowane przez 

mieszkańców z zadowoleniem. Od nowego roku w budżecie gminy umieścimy zapisy dot. 

zwiększenia wydatków na wynajmowanie toi toi. 

Radny Wisowaty – zapytał o remont drogi Kamionki, czy to chodzi o drogę osiedlową,                     

co tam będzie. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, tak, będzie nowa nakładka. 

Radny Wisowaty – zabrał głos, nasuwa mi się sugestia dlaczego Powiat nie wyremontuje 

drogi Kamionki od posesji 1 do 7, o którą zabiegałem. Było nawet obiecywane, że będzie to 

zrobione razem z drogą, która miała być robiona od starodroża do wiaduktu. Droga jest 

pozałamywana, pocięta, jedzie się jak po kratce. Pasowałoby żeby droga osiedlowa była 

połączona z ładną drogą Kamionki. Ten odcinek był wykonany w pierwszej kadencji, czyli 

ponad 25 lat temu za Wójta p. Ślusarczyka, wymaga remontu. Jak Wójt będzie miał spotkanie 

z ludźmi z Powiatu to proszę wspomnieć o tym. Słyszałem też, że był następny nabór do 
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Polskiego Ładu i Powiat w dalszym ciągu nie ujął drogi od starodroża teraz do krzyżówki, do 

łezki. Droga wygląda okropnie, chodniki jak za komuny, wstyd, matka z wózkiem nie może 

przejechać, w centrum gminy żeby tak to wyglądało. Robi się drogi, chodniki, ścieżki 

rowerowe gdzieś tam a tutaj taka droga pozostaje w dalszym ciągu.  

Radny Wisowaty zgłosił kilka uwag: 

1/ chciałbym zwrócić uwagę, ponieważ ostatnio ludzie skarżą się na zapachy z oczyszczalni 

ścieków, czy oczyszczalnia pracuje normalnie. Wieczorami nie da się wyjść przed dom, 

trzeba zamykać okna. Ja jestem oddalony 300 m ale też na podwórku nie da się siedzieć.  

2/ na terenie Kamionek mamy dwie lampy nieświecące: jedna naprzeciwko biblioteki, druga 

za Kościołem naprzeciwko Państwa Ziomkiewiczów. Proszę o uzupełnienie.  

3/ mamy na starodrożu przejścia dla pieszych, które się już pozacierały, pasowałoby to 

odnowić. Miały być wykonane przejścia za drogie pieniądze, chociaż pomalujmy te pasy.  

4/ proszę również o remont drogi koło cmentarza, droga potrzebuje tego, na zakręcie 

uzupełnienie poboczy, przydałaby się na tej drodze nowa nakładka.  

Radny Chaba – zwrócił się do Wójta Gminy, chciałbym podziękować za interwencję,                       

z początkiem sierpnia pod Występę wjeżdżała gruszka z betonem, na dł. ok 200 m szerokości 

1 m, a wysokość w niektórych miejscach ok. 200 cm. beton został wylany na drogę. 

Dzwoniłem do Starostwa, do Zarządu Dróg niestety nikt nie odbierał była to godz. 18,00. 

Szukałem sprawcy, jeździłem po Występie, Zaleziance. Zwróciłem się do Pana Wójta,                       

w ciągu 15-20 min. przyjechała straż, przez 2 godziny lali wodę, droga jest czysta                               

i przejezdna. W imieniu mieszkańców dziękuję. 

Radny Wisowaty – zabrał głos, wrócę do mojej wypowiedzi dot. oczyszczalni ścieków, czy 

tam coś się dzieje, czy to normalne że są takie zapachy. 

Kierownik ZGK p. Bożena Tuśnio – odpowiedziała, ostatnio były wywożone osady, były dwa 

transporty gdzie osad był trochę zleżały, ponieważ nie mieliśmy pieniędzy żeby zapłacić za 

poprzedni transport. Mimo że była przeprowadzona higienizacja to zapach się rozchodził. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9 a) 

Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania                           

i rozliczania oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

dla niepublicznych i publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego                      

i szkół prowadzonych na terenie Gminy Łączna przez osoby fizyczne i prawne inne niż 

jednostki samorządu terytorialnego. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/306/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Łączna, które będą 

brane pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów 

za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/307/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości nr ew. 

213/1 w obrębie geodezyjnym Czerwona Górka na czas nieoznaczony. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/308/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 d) 

Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łączna      

w roku 2023”. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/309/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Łączna. 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/310/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Rodziców oraz pracujących rodziców 

dzieci uczęszczających do przedszkola w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/311/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 g) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłat do cen taryfowych dostarczonej 

wody i odprowadzanych ścieków do kanalizacji na terenie Gminy Łączna. 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, na wczorajszej komisji został złożony wniosek przez 

radnego Chabę. Czy Pan podtrzymuje wniosek, jeśli tak proszę o jego powtórzenie. 

Radny Chaba – poinformował, składałem wniosek aby obniżyć dopłaty do wody i ścieków               

o 50 %. Czyli dopłata do wody żeby wynosiła 0,28 zł i dopłata do ścieków 0,42 zł. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie wniosku radnego Chaby o obniżenie 

dopłaty do wody i ścieków o 50 % tj. aby dopłata do wody wyniosła 0,28 zł zamiast 0,56 zł             

i dopłata do ścieków 0,42 zł zamiast 0,84 zł. 

Za – 11, przeciw – 1, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych. 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, wobec tego w uchwale zapisy § 1 i 2 ulegną zmianie. 

§ 1 zamiast kwoty 0,56 zł wpisujemy 0,28 zł i § 2 zamiast kwoty 0,84 zł wpisujemy kwotę 

0,42 zł. Zwróciła się do Kierownik ZGK, czy wszystko się zgadza. 

Kierownik ZGK p. Bożena Tuśnio – odpowiedziała, tak. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały z naniesionymi poprawkami                 

w § 1 i § 2 poprzez głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno 

nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/312/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, przeciw – 1, wstrzymał się – 1/13 obecnych 

radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 h) 

Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Łączna instrumentem płatniczym. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/313/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 i) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/314/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 j) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/315/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 9, wstrzymało się – 3, przeciw – 1/13 obecnych 

radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9 k) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2023-2032. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIII/316/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 sierpnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 9, wstrzymało się – 3, przeciw – 1/13 obecnych 

radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia: 

a) 22 czerwca 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 22 czerwca 2023r. 

Protokół został przyjęty większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych 

radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) 20 lipca 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 20 lipca 2023r. 

Protokół został przyjęty większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych 

radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła LIII–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji                    

2018-2024. 

   Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła:         

           Magdalena Chmiela            Monika Pająk 
 

 

 

 


